
1 

 

P R O T O K Ó Ł  NR XXXI/2017 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu  28 kwietnia 2017r.  w Domu Kultury           

 w Kotlinie w godz. od 9.00 do 10.25 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

                    Otwarcia  XXXI sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Tomasz Kosiński witając: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Skarbnika Gminy Irenę 

Antczak, radnego Rady Powiatu Jarocińskiego Walentego Kwaśniewskiego,  radnych, 

sołtysów, dyrektora Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin Elżbietę Mikołajczak, dyrektora Domu 

Kultury w Kotlinie Janusza Barańskiego i inspektora Urzędu Gminy Justynę Zawieję. 

Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem na ustawowy skład 15 radnych obecnych 

było 15. 

Nieobecni byli sołtysi: z Parzewa Szymon Matuszewski i Kotlina Jarosław Tomaszewski. 

Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 

W sesji uczestniczył mieszkaniec Wysogotówka Jerzy Jańczak. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Do porządku obrad, przesłanym radnym wraz z zaproszeniem na sesję, nie zgłoszono 

wniosków o jego zmianę. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX  sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz                           

z wykonania uchwał Rady. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi   za 2016 rok. 

8. Przyjęcie informacji z działalności Domu Kultury w Kotlinie za 2016 rok. 

9. Przyjęcie informacji z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2016 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla 

Gminy Kotlin na lata 2017 - 2020. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws.  budżetu  Gminy  Kotlin  na  rok   2017.  

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

14. Zamknięcie obrad. 

  

3. Przyjęcie protokołu z XXX  sesji Rady Gminy. 

              Do protokołu z XXX sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na 

posiedzeniu  wspólnym stałych Komisji Rady w dniu 27 kwietnia br.  i przed dzisiejszą sesją  

nie wniesiono uwag. 

Protokół przyjęto jednogłośnie 15 głosami za. 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 
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     Radny Lucjan Antczak poinformował o otrzymanym wniosku  od grupy mieszkańców                  

z ulicy Sławoszewskiej w sprawie budowy chodnika wzdłuż ul. Sławoszewskiej. 

     Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński przedstawił wniosek Rady Sołeckiej i Sołectwa 

w Parzewie w sprawie udzielenia pomocy materialnej dla państwa Kujawów zamieszkałych 

w Parzewie, którzy w wyniku pożaru stracili warsztat wulkanizacyjny, główne źródło 

utrzymania. 

     Przewodniczący Rady odczytał dwa listy otwarte. Jeden od Rady Pedagogicznej przy 

Szkole Podstawowej w Kotlinie a drugi od Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w 

Kotlinie.  

     W liście Rada Pedagogiczna w Kotlinie wyraża swoją opinię o osiągnięciach i dorobku 

pracy pani Edyty Orpel, dyrektora Szkoły Podstawowej w Kotlinie. W związku z artykułem 

prasowym w Gazecie Jarocińskiej pt. „Wójt ma zastrzeżenia do dwóch dyrektorek szkół”, 

Rada Pedagogiczna nie zgadza się ze słowami Wójt Gminy, że trzeba dbać o własne 

podwórze, nie można obawiać się wyjścia zza biurka,  ponieważ pani dyrektor w sposób  

szczególny dba o szkołę, rzetelnie wypełnia zadania powierzone z jej stanowiskiem. 

    W liście Rada Rodziców przy Szkole Podstawowej w Kotlinie przestawiła swoje 

stanowisko o pracy dyrektora Szkoły Podstawowej w Kotlinie, akcentując jednocześnie 

bardzo pozytywny stosunek i wielki szacunek do działań szefowej szkoły.  

     Przewodniczący Rady powiedział, że na wczorajszej komisji padło już pytanie o 

zasadność ogłaszania konkursów na stanowiska dyrektorów w dwóch placówkach w 

Kotlinie i Sławoszewie. Mimo, że za dwa lata obligatoryjnie we wszystkich szkołach będą 

ogłaszane konkursy. Przewodniczący zwrócił się do Wójta z zapytaniem – czy mimo, że 

komisja konkursowa wybierze daną osobę na stanowisko dyrektora, to Wójt Gminy może 

kandydaturę zaakceptować lub nie? 

      Wójt Mirosław Paterczyk odpowiedział, że ma takie prawo. Komisja konkursowa 

przedstawia swoją kandydaturę, a Wójt Gminy może tej kandydatury nie zaakceptować.  

      Przewodniczący Rady odparł, że nie zna takiej wykładni prawnej. Komisja jest złożona 

z 12 osób: 3 członków kuratorium, członków reprezentujących organ prowadzący, radę 

pedagogiczną, radę rodziców, związki zawodowe i jeżeli ta komisji większością swoich 

głosów wybiera danego kandydata na dyrektora szkoły, to jakim prawem pan Wójt może 

takiej osobie nie powierzyć stanowiska. 

Wójt odpowiedział, że On  kandydatury opiniuje.  

Przewodniczący Rady odparł, że musi sprawdzić wykładnie prawa. 

      Wójt  odnosząc się do listów Rady Pedagogicznej i Rady Rodziców powiedział, że po 

pierwsze sukces ma wielu ojców i to w wielu przypadkach, i nikt sukcesów pani dyrektor 

nie będzie zabierał. Po drugie, pani dyrektor jeśli ma takie poparcie, taki zakres wiedzy i  

doświadczenie, to może wystartować w konkursie i nikt nie powiedział, że tego konkursu 

nie może wygrać. 

     Przewodniczący Rady powiedział, że pan Wójt swoją decyzją wprowadził bardzo duży 

niepokój wśród mieszkańców Kotlina i dzieci uczęszczających do szkoły. Dodał, że bez 

żadnych problemów przeszliśmy przez proces przekształcania szkół i jak jest coś dobrze, to 

trzeba to zepsuć. Nie wypowiada się na temat szkoły w Sławoszewie, bo nie otrzymał 

żadnych sygnałów. Natomiast decyzja dotycząca szkoły w Kotlinie jest zła. Zastanawiał 

się, czy pan Wójt zdaje sobie sprawę ile pracy, napięcia kosztuje całe środowisko szkolne 

wprowadzona reforma oświatowy i jaki ogrom pracy jest do wykonania. Uważa, że 

działania pana Wójta wprowadziły chaos i napięcie w środowisku szkolnym i wśród 

rodziców. Tym bardziej, że są prowadzone wybiórczo, a nie kompleksowo w stosunku do 

wszystkich dyrektorów naszych szkół. 

    Wójt Gminy odparł, że pan Przewodniczący pełnił funkcję Przewodniczącego Rady 

Powiatu, jest dyrektorem szkoły i nie musi przypominać, jak wybiera się dyrektorów szkół. 

Dodał,  że podjął decyzję o konkursie i tego stanowiska nie zmieni. 

     Przewodniczący Rady powiedział, że pracuje 30 lat w oświacie i nie słyszał o takim 

przypadku, aby osoba będąc wybrana przez komisję konkursową na dyrektora nie została 
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zatwierdzona przez organ prowadzący. Chyba, że pan Wójt chce być pierwszym w Polsce i 

zależy mu na rozgłosie medialnym. 

    Radny Hieronim Adamski uważa, że zmienianie dyrektora w trakcie przekształcania 

szkół i reformy oświatowej jest niepotrzebne. Wiemy, że za dwa lata będą obligatoryjnie 

konkursy na stanowiska dyrektorów i wtedy jak najbardziej.  

    Przewodniczący Rady dodał, że dwa miesiące temu Wójt Gminy wydał dyrektorowi 

ocenę wyróżniającą. Jest to bardzo trudny i złożony proces, któremu musi poddać się 

dyrektor. Organ nadzorujący wydaje najwyższą ocenę, pod którą Wójt się podpisuje, a za 

miesiąc zmienia decyzję i traktuje dyrektorów wybiórczo.  

     Radny Zdzisław Staszak zapytał jakie przepisy prawa zawierają kwestię konkursu? 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że Prawo oświatowe reguluje zasady konkursu na 

dyrektora. 

       Wiceprzewodniczący Radny Krzysztof Szyszka powiedział, że chciałby uciąć temat, 

bo rozwodzimy się nad sprawą, która nie została jeszcze podjęta. Będzie decyzja, to 

będziemy dyskutować, a ponadto temat nie jest w porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie zgadza się z radnym Krzysztofem Szyszką, 

ponieważ jesteśmy radnymi i pojawił się poważny problem, i trzeba dyskutować, a nie 

udawać, że nic się nie stało.  

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

     Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński poinformował, że wszystkie uchwały podjęte 

na ostatniej sesji Rady Gminy oraz interpelacje i wnioski zgłoszone przez radnych i 

sołtysów zostały przekazane Wójtowi Gminy w dniu 29 marca br.  

        Ponadto Przewodniczący poinformował, że uczestniczył w konkursie kulinarnym                  

w Sławoszewie pn. „Wiosenna kanapka”, zorganizowanym przez koła gospodyń wiejskich. 

 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz                             

z wykonania uchwał Rady. 

Realizacja uchwał podjętych na  XXX sesji  Rady Gminy w dniu  27 marca  2017r.   

         Wójt Gminy poinformował, że uchwały podjęte na ostatniej sesji przekazano w dniu 

29 marca br. do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu a do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej  przekazano uchwałę dotyczącą  zmiany budżetu Gminy. 

Do Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Wielkopolskiego w dniu 28 marca br. 

przekazano uchwałę do ogłoszenia. 

 Wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczono na 

stronie  BIP Gminy. 

W okresie od ostatniej sesji Rady Gminy wydał 6 zarządzeń w sprawie: 

- rocznego sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kotlin za 2016 rok, 

- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Domu Kultury w Kotlinie, 

- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w Kotlinie, 

-   2 zarządzenia zmieniające budżet Gminy na 2017 r., 

- powołania zespołu ds. rewitalizacji. 

Ponadto Wójt Gminy poinformował, że: 

1) W dniu 6 kwietnia 2017 r. podpisał umowę na sukcesywną dostawę granitowych 

drogowych kruszyw kamiennych na potrzeby gminy z przeznaczeniem na budowę dróg 

gminnych o nawierzchniach tłuczniowych. Dostawcą kruszywa będzie firma LIDER s.j 

Jan Bandosz, Ryszard Szwajkowski z Kowalewa, który wybrany został w 

przeprowadzonym postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego.  

2) 10 kwietnia br. odbyło się podpisanie umowy z firmą Redopol sp. z o. o. z Poznania, 

która będzie wykonawcą budowy boiska wielofunkcyjnego i bieżni przy Szkole 

Podstawowej w Woli Książęcej.  
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3) 14 kwietnia br. odbył się trzeci odbiór częściowy budowy kanalizacji sanitarnej we 

wsiach: Racendów i Wysogotówek. Na dzień odbioru wykonane zostało 90 % 

planowanych robót.  

4) 21 kwietnia br. dokonano odbioru zamontowanego na samochodzie OSP Magnuszewice 

agregatu wysokociśnieniowego. Zadanie to kosztowało 29 950,50 zł brutto. 

Wykonawcą była firma „ ART.-AUTO „ Artur Łączyński z Ciechanowa. 

5) Wysłano do 3 firm zapytanie ofertowe na sprzedaż i dostawę drogowych materiałów 

budowlanych (kostka brukowa, krawężniki, obrzeża chodnikowe, ściek drogowy). 

Złożona została 1 oferta przez firmę BETARD sp. z o. o. z Długołęki. Koszt realizacji 

tego zadania wyniesie 51.020,40 zł brutto. 

6) Podpisał umowę na opracowanie koncepcji następujących zadań :  

- budowa wiaty piknikowej w Racendowie, 

- rozbudowa wigwamu w Parzewie o zaplecze kuchenne, 

            - budowa podestu z zadaszeniem w Sławoszewie. 

7)  Do Starostwa Powiatowego w Jarocinie został złożony wniosek o wydanie pozwolenia    

 na budowę  na wykonanie kablowej linii oświetlenia ulicznego w Kotlinie, ul.       

Krasickiego. 

 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi   za 2016 rok. 

      Przewodniczący Rady poinformował, że  sprawozdanie z realizacji programu 

współpracy Gminy Kotlin z organizacjami pozarządowymi  w roku 2016  przedstawione  

zostało szczegółowo przez inspektora Urzędu Gminy Justynę Zawieję na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu 27 kwietnia br.  

Oprócz obszernej informacji o współpracy, przeplatanej slajdami zdjęć z imprez 

zorganizowanych przez organizacje pozarządowe,  został zaprezentowany spot reklamowy, 

który został nakręcony na zlecenie Stowarzyszenia Przyszłość Kotlina. 

Do sprawozdania nie zgłoszono uwag wobec czego Przewodniczący Rady uznał, że 

sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Gminy. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 

2016 stanowi załącznik do protokołu. 

 

8. Przyjęcie informacji z działalności Domu Kultury w Kotlinie za 2016 rok. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że informację z działalności Domu Kultury w 

Kotlinie za rok 2016 przedstawił dyrektor  Domu Kultury Janusz Barański na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu 27 kwietnia br.  

Szczegółowa informacja była uzupełniona prezentacją audiowizualną z wydarzeń 

artystycznych. 

Informacja przyjęta  została przez Radę Gminy i stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Przyjęcie informacji z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2016 rok. 

       Przewodniczący Rady  poinformował, że sprawozdanie z działalności Biblioteki 

Publicznej Gminy Kotlin za 2016 rok, w tym filii  w Sławoszewie przedstawiła dyrektorka 

Biblioteki Elżbieta Mikołajczak na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady Gminy w 

dniu 27 kwietnia br.  

Szczegółowa informacja o działalności biblioteki była przeplatana pokazem slajdów zdjęć  

z działalności kulturalno-edukacyjnej. 
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Informacja została przez Radę Gminy przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do protokołu. 

 

            Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 

Adamski poinformował, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji Planu Gospodarczego, 

Budżetu i Finansów oraz Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej w dniu 27 kwietnia br. Komisja 

Budżetowa  pozytywnie jednogłośnie  zaopiniowała wszystkie projekty uchwał będące w 

porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak poinformował, 

że  na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu 27 kwietnia br. Komisja 

pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekty uchwał będące w porządku obrad 

dzisiejszej sesji. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

dla Gminy Kotlin na lata 2017 - 2020. 

       Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 15 głosami za. 

Uchwała nr XXXI/176/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws.  budżetu  Gminy  Kotlin  na  rok   2017.  

       Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 15 głosami za. 

Uchwała nr XXXI/17672017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

12. Wolne głosy i wnioski. 

    Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński zabrał głos mówiąc, że chciałby wrócić do 

tematu konkursu na stanowisko dyrektora szkoły. Poinformował, że kandydat na dyrektora 

wyłoniony przez komisję konkursową musi być zaakceptowany przez organ prowadzący. 

Chyba, że do konkursu nikt się nie zgłosi, to Wójt może powierzyć stanowisko 

komukolwiek. 

     Wójt odpowiedział – bądź znajdę podstawy, aby konkurs unieważnić. 

     Radna Beata Skowrońska wnioskowała o: 

- uzupełnienie poboczy przy drodze powiatowej Kotlin – Sucha  na łuku drogi                      

w Kotlinie (przed skrzyżowaniem do Kurcewa); 

-  usunięcie karpy po ściętych topolach w Sławoszewie przy szkole podstawowej. 

Ponadto radna uważa, że koszt sprzedanego drewna na pewno przewyższa koszt 

wykorowania i nie wierzy, że Powiat nie ma na ten cel pieniędzy. Bez usunięcia karpy po 

ściętych drzewach  nie powstanie parking przy szkole, co było głównym powodem 

usunięcia drzew. 

      Radny Krzysztof Szyszka stwierdził, że jest przerażony wykonaniem drogi Kotlin – 

Sucha, ponieważ radna Beata Skowrońska, co sesję zgłasza naprawę tej drogi. 

      Radny Hieronim Adamski powiedział, że Powiat Pleszew wyremontował drogę Grab – 

Pleszew  ograniczając tonaż do 12 ton i cały transport ciężki skupia się na drodze z Suchej 

do Kotlina. 
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     Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński powiedział, że w zeszłym miesiącu przedstawił 

pismo nauczycieli wychowania fizycznego z prośbą o zwiększenie ilości godzin na zajęcia 

pozalekcyjne i poprosił panią skarbnik o przygotowanie kosztów dodatkowych zajęć.  

Z otrzymanych  od skarbnika wyliczeń, wyraził swoje niezadowolenie. 

    Skarbnik Irena Antczak odpowiedziała, że przygotowała wyliczenia na 1 godzinę 

tygodniowo i dodała, że nie wie ile dodatkowych godzin ma być tygodniowo. 

    Przewodniczący Rady tłumaczył, że wyraźnie powiedział na poprzedniej sesji, że 

wyliczenia miały być przygotowane na 1, 2, 3 dodatkowe godziny, a w tej sytuacji będzie 

musiał sam dokonać wyliczeń. Ponadto powiedział, że myślał, że wyliczenia otrzymają 

wszyscy radni z materiałami sesyjnymi i stwierdził – tak traktuje się wnioski radnych.  

Planuje się kupić samochód strażacki dla OSP Sławoszew - czego nie kwestionuje -  za 

około 400 tys., ale gdy chodziło o dofinansowanie biblioteki, to nie było 10 tys. 

         Jerzy Jańczak mieszkaniec Wysogotówka, obecny na sesji zabierając głos, 

powiedział, że sprowadza Go sprawa przepompowni i kanalizacji. Zaznaczył, że nie jest 

przeciwny budowie kanalizacji, ale nie zgadza się z usytuowaniem przepompowni w 

odległości 1 metra od granicy działki, na której planuje budowę domu mieszkalnego.                      

W decyzji, którą otrzymał od Wójta Gminy stwierdza się, że o tej inwestycji został 

poinformowany, a to nieprawda.  Pan J. Jańczak stwierdził, że za czasów Wójta Walentego 

Kwaśniewskiego, gdy były prowadzone inwestycje na wsi, to najpierw było zebranie 

wiejskie, na którym wszystko było wytłumaczone. Zarzucił obecnemu Wójtowi, że na 

rozprawę sądową przysłał niekompetentną osobę. Podkreślił, że Jemu chodzi tylko o 

przesunięcie przepompowni od Jego granicy działki i przedstawił przepisy określające te 

zasady. Powiedział, że wójt, sołtys, radny są wybierani przez mieszkańców po to, aby 

pomagać w rozwiązywaniu problemów i stwierdził, że radny nie chciał się zając Jego 

problemem. Powiedział, że jeżeli Wójt nie radzi sobie ze sprawami, to powinien sobie 

odpocząć. 

     Wójt odpowiedział, że pozwolenie na budowę kanalizacji  Gmina otrzymała w 2013 r. 

W trakcie opracowania dokumentacji projektowej na kanalizację nie było w planach 

budowy mieszkania, ponieważ  wniosek o warunki zabudowy został złożony przez pana 

Jańczaka w 2016 r.  Gdyby w momencie projektowania został złożony wniosek o budowę 

domu, to sprawa byłaby na pewno załatwiona. A w trakcie realizacji inwestycji 

wymagałoby to opracowania projektu zamiennego, co skutkowałoby wstrzymaniem 

inwestycji. 

       Radny Radosław Wałkiewicz powiedział, że pan Jańczak nigdy nie zwracał się do 

Niego o pomoc w żadnej w sprawie. Na etapie projektowania kanalizacji, jak ktoś prosił o 

pomoc, to pomógł. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do Wójta, czy w spawie pana Jańczaka 

można coś zrobić? 

    Wójt Mirosław Paterczyk odpowiedział, że na następną komisję może przygotować 

pełen stan rzeczy tj. dokumentację projektową, dokumentację ze spotkań z panem 

Jańczakiem. 

      Radny Powiatu Jarocińskiego Walenty Kwaśniewski zabierając głos stwierdził, że 

wszystkie inwestycje naruszają stan własności i zawsze znajdzie się osoba, która będzie 

miała inny punkt widzenia. Problem społeczny przy inwestycjach, przedstawiony obecnie 

na sesji, 25 lat temu wyglądał zupełnie inaczej, ponieważ wtedy nikt nikogo o nic nie pytał. 

Robiło się rysunek i realizowało inwestycje. Dyskusje oczywiście na wsi były, ale 

atmosfera była taka, że robimy to dla wspólnego dobra. Zmieniły się czasy i wymagania 

dotyczące dokumentacji technicznej, pozwoleń na budowę, a szczególnie spraw własności 

gruntu.  

Radny powiedział, że nie może się ustosunkować do sprawy przedstawionej przez pana 

Jańczaka, ponieważ jej nie zna. Radny wypowiedział się na temat dróg i przetargów. 

Uważa, że  najgorszą rzeczą w przetargach jest oszczędność - marsz ku najniższej cenie, co 

ma wpływ na jakość wykonanych robót. Na zakończenie powiedział, że ma radę starszego 
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człowieka – róbcie wszystko, aby unikać konfliktów społecznych dla dobra waszego i 

społecznego. 

   Radny Krzysztof Szyszka wypowiedział się w sprawie  przebudowanej drogi powiatowej 

Zakrzew – Witaszyczki i stwierdził, że jest pod wrażeniem wykonania tej drogi i tak 

należałoby te drogi robić. 

 

13. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

Wójt Gminy poinformował, że wnioski zgłoszone na ostatniej sesji Rady Gminy dot. dróg 

powiatowych przekazane zostały do Referatu Dróg Powiatowych w Jarocinie w dniu 3 

kwietnia br., na które do dnia dzisiejszego nie otrzymał odpowiedzi. 

Pozostałe wnioski w sprawie dróg gminnych: 

na wniesiony wniosek przez radnego Lucjana Antczaka ws. budowy miejsc postojowych 

poinformował, że zadanie to zostanie zrealizowane przy planowanej w tym roku 

przebudowie ul. Dworcowej, na którą w budżecie Gminy jest zaplanowane 100.000 zł. 

Prace ws.  rewitalizacji pomnika i uregulowania własności, o które wnioskował radny 

Krzysztofa Szyszki zostały rozpoczęte. 

Uzupełnienie nawierzchni drogi gminnej w Sławoszewie (Nowa Wieś), o które 

wnioskowała B. Skowrońska zostało wykonane. 

Na naprawę uszkodzonego przepustu przy drodze gminnej Twardów – Racendów, 

wnioskowaną przez D. Kwiecińską zostały zabezpieczone materiały. 

Wyrównanie drogi gminnej w Wysogotówku, o które wnioskował radny Radosław 

Wałkiewicz i wyrównanie drogi gminnej w Wilczy, o które wnioskował radny Grzegorz 

Warmuz  zostanie wykonane po 4 maja br. 

14. Zamknięcie obrad. 

Dziękując za udział, Przewodniczący Rady zamknął XXXI sesję Rady Gminy Kotlin. 

  

 

 

 

 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 

 

 


